

桃園行政處公告

中文標題：桃園校區 108 年歲末餐會發車通知

英文標題：Notice of 2019-20 Taoyuan Campus MCU Year-end Luncheon School Bus Schedule

桃園校區 1 月 15 日(星期三)教職員工歲末餐會發車通知：

- 1、108 年 1 月 15 日(星期三)上班車正常發車。
- 2、表演同仁專車 07：50 於 CC 樓前發車。(九久通運)
- 3、歲末餐會班車 10：00 於 CC 樓前發車。(校車 BD-082、九久通運兩台)
- 4、當日下列班次取消：
 - (1) 08：30 桃園校區→台北校區。
 - (2) 09：30 台北校區→桃園校區。
 - (3) 12：10 桃園校區→台北校區。
 - (4) 12：10 桃園校區→桃園火車站。
 - (5) 12：25 桃園火車站→桃園校區。
 - (6) 13：10 台北校區→桃園校區。
 - (7) 16：50 桃園校區→台北校區。
 - (8) 16：50 桃園校區→桃園火車站。
- 5、歲末餐會結束後 15 分鐘於 A 樓前搭乘校車 BD-082 直達回桃園校區；另 20 分鐘後於校門口公車站搭乘九久通運 2 台回桃園校區(另一台經火車站再返回桃園校區)。

桃園行政處總務組：羅啓綸敬上 分機:3193

Notice of MCU Year-end Luncheon Bus Schedule for Faculty and Staff members on Taoyuan Campus for January 15 (Wednesday), 2020:

1. All the regular buses for staff getting to work on January 15 (Wednesday), 2020 will be unchanged.
2. The bus for performing staff members will depart at 7:50 am from in front of CC building (Jiujiu Bus).
3. The year-end luncheon bus will depart at 10:00 from in front of CC building. (2 buses in Service: School Bus BD-082 and Jiujiu Bus)
4. The following scheduled buses on the day of the year-end luncheon will be cancelled.
 - (1) 08:30 Taoyuan Campus→Taipei Campus
 - (2) 09:30 Taipei Campus→Taoyuan Campus
 - (3) 12:10 Taoyuan Campus→Taipei Campus
 - (4) 12:10 Taoyuan Campus→ Taoyuan Train Station
 - (5) 12:25 Taoyuan Train Station→Taoyuan Campus
 - (6) 13:10 Taipei Campus→Taoyuan Campus

(7) 16:50 Taoyuan Campus→Taipei Campus

(8) 16:50 Taoyuan Campus→Taoyuan Train Station

5. Fifteen (15) minutes following the conclusion of the year-end luncheon, please board school bus with license plate number BD-082 in front of Taipei campus A building; this bus will return to Taoyuan campus directly. Two Jiujiu Buses will depart 20 minutes after the conclusion of the year-end luncheon for returning Taoyuan campus from the bus stop in front of the Taipei campus gate (One of the busses will first stop at Taoyuan Train Station, then return to Taoyuan campus.).

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Luo, Chi-Lun Ext: 3193